

From 6 July 2024, 2.00 p.m., while stocks last and on first come, first served basis. Order in Virtual Office. By delivery or pick up at KLEC or KKEC only. Available on Essential Rewards and Standard Order. Refer to terms and conditions for more info: <https://bit.ly/july24-promos-newproducts-tceng>

Be Your Best Self

Created by Young Living Founder, D. Gary Young, Chivalry's bright, complex scent is designed to evoke seven virtues: courage, justice, mercy, generosity, faith, nobility, and hope. Use this empowering blend to support you and as a reminder of your resolve to become your best self.







Chivalry 5ml

Item No.	47642
Wholesale	RM224.00
Retail	RM294.50
PV	49.75

Product Info Page:
<https://bit.ly/chivalry-pjp>

Features & Benefits

-  Features a bright, complex scent unlike any other: exotic, slightly floral, and woody.
-  Contains two dozens pure essential oils from four Young Living blends: Valor for inspiring courage and confidence; Gratitude for grounding; Joy to help create a sense of openness and connection with others; and Harmony for a sense of balance.
-  Its energizing, uplifting aroma motivates you to treat others with kindness, compassion, and respect.
-  Helps you become your best self, so you can strengthen and uplift others.

Although it was first launched back in 2003, the values Chivalry inspires are more important than ever. Watch this video https://www.youtube.com/watch?v=Fgq2_OiNdYU as Gary spoke about Chivalry which embodies his high standard of conduct.



Mulai 6 Julai 2024, 2.00 petang, berdasarkan siapa cepat dia dapat dan sementara stok masih ada. Pesan menerusi Virtual Office. Menerusi penghantaran dan pengambilan di KLEC atau KKEC sahaja. Boleh didapati untuk Essential Rewards dan Standard Order. Rujuk terma dan syarat untuk maklumat lanjut: <https://bit.ly/july24-promos-newproducts-tcbm>

Serlahkan Sisi Terbaik Anda

Dihasilkan oleh Pengasas Young Living, D. Gary Young, haruman Chivalry yang kompleks dan ceria ini direka untuk membangkitkan tujuh nilai: keberanian, keadilan, belas kasihan, kemurahan hati, kesetiaan, kehormatan, dan harapan. Guna campuran memperkasa ini untuk menyokong anda dan sebagai peringatan untuk anda menjadi versi terbaik diri sendiri.







Chivalry 5ml

No. Barangan 47642
Harga Borong RM224.00
Harga Runcit RM294.50
PV 49.75

Halaman Maklumat Produk:
<https://bit.ly/chivalry-pjp>

Ciri-Ciri & Manfaat

-  Menampilkan haruman yang kompleks, ceria, lain daripada yang lain: eksotik, berkayu, dengan sedikit sentuhan bunga-bungaan.
-  Mengandungi dua dozen minyak pati tulen daripada empat campuran Young Living: Valor untuk rasa berani dan yakin; Gratitude untuk kedamaian; Joy untuk menghasilkan rasa terbuka dan hubungan dengan orang lain; serta Harmony untuk sentuhan seimbang.
-  Aromanya yang membangkitkan tenaga dan semangat menggalakkan anda untuk menyantuni insan lain dengan kebaikan, belas ihsan, dan rasa hormat.
-  Membantu anda menjadi versi terbaik diri anda, supaya anda boleh memperkasa dan membangkitkan semangat orang lain.

Walaupun ia mula-mula dilancarkan pada tahun 2003, nilai yang dicetuskan oleh Chivalry kekal penting pada masa kini. Hayati pesanan Gary mengenai Chivalry yang melambangkan budi pekerti tertingginya di https://www.youtube.com/watch?v=Fgq2_OiNdYU.



固定商品

2024年7月6日 2.00 p.m. 开卖，至售完为止，先到先得。通过虚拟办公室订购。仅限宅配或前往KLEC或KKEC取货。适用于基本奖励计划以及标准订单。更多详情请参阅规则与条例：
<https://bit.ly/july24-promos-newproducts-tchi>

活出最好的自己

Gary设计的这款精油具有明亮和复杂的气味，以唤醒七种美德：勇气、正义、仁慈、慷慨、相信、高尚和希望。使用这款赋能复方为您提供支持，提醒您要活出最好的自己。



Chivalry复方精油 5ml

产品编号 47642
批发价 RM224.00
零售价 RM294.50
PV 49.75

产品信息：
<https://bit.ly/chivalry-pip>

特点和益处



散发独一无二的明亮、复杂气味：独特、微微花香和木质气味。



含有来自四款Young Living复方精油的24种纯精油：可促进勇气和信心的Valor复方精油；根植大地的Gratitude复方精油；有助于创造开放态度并与其他人连接的Joy复方精油；以及令身心灵平衡的Harmony复方精油。



其活力充沛、振奋人心的香气激发您以善良、大爱和尊敬对待他人。



帮助您活出最好的自己，让您可以为其他人加油打气、激励他们。

虽然Chivalry复方精油早在2003年就已推出，但它所激发的价值观比以往更为重要。观看此视频 https://www.youtube.com/watch?v=Fgq2_OiNdYU，听一听Gary如何在谈到Chivalry复方精油时体现他高尚的行为标准。

